

职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: ISC-O-2025-4283-R 兹 证 明 泰安大陆医疗器械有限公司

统一社会信用代码: 9137090056405061XL

注册地址: 山东省泰安高新区一天门大街 3988 号(一照多址)

邮编: 271000

经营地址:山东省泰安高新区一天门大街 3988 号

邮编: 271000

山东省泰安高新区龙泉路 5177 号

邮编: 271000

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001: 2018 标准要求 认证范围:

资质许可范围内一类(药粉吸入器、口鼻气雾剂给药器、促动器)、二类(峰速仪) 医疗器械生产所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

发证日期: 2025 年 06 月 13 日 有效期至: 2028 年 06 月 12 日



签发人





中国认可 国际互认 管理体系

MANAGEMENT SYSTEM CNAS C272-M





地址: 北京市朝阳区北三环东路8号1幢-3至26层101内8层810房间 电话: (+86 10) 8225 2376 www.china-isc.org.cn



Occupation Health Safety

Management System Certificate

Registration No. ISC-0-2025-4283-R

This is to certify that

Taian Dalu Medical Instrument Co., Ltd.

The social credit code: 9137090056405061XL

Registered Address: No. 3988 Yitianmen Street, Hi-tech Zone, Taian, 271000 Shandong P. R. China (Multiple addresses on one license).

Audit Address: No. 3988 Yitianmen Street, Hi-tech Zone, Taian, 271000 Shandong P. R. China / No. 5177 Longquan Road, Hi-tech Zone, Taian 271000 Shandong P. R. China

Which is in conformity with GB/T45001-2020 / IS045001: 2018

This certificate covers the following scope of

Occupational health and safety management activities related to the production of Class I (Dry Powder Inhalers, Spacer for Aerosol, Metered Dose Inhalers Actuators) and Class II (Peak Flow Meters) medical devices within the scope of qualification licensing

Issue Date: 2025-06-13 Expiration Date: 2028-06-12



Issued by:





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C272-M

Beijing International Standard united Certification Co., Ltd.



The validity of this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensional code of the certificate

This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china—isc. Org. CN)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.cnca. Gov.on)

Note: the certified organization must accept the supervision and audit regularly and use it together with the supervision and audit (inspection) qualification notice.